



NATIONAL MEDICAL CARE CO.

Ref.#	SCM/AB/KH/0622/7470
Date:	01/06/2022
	02 11 1443 (H)

Subject: Request of Quotation	الموضوع: طلب عرض أسعار
<p>Dear Sir</p> <p>A reference to the need for Riyadh Care Hospital and Care National Hospital to provide catering service for patients and Care Hospitals staff. We hope to submit a quotation according to the all documents.</p> <p>Kindly coordinate with Mr. Khalid alqahtani / 0114931881 EXT : 448 Email: <a href="mailto:Kfalqahtani@care.med.sa">Kfalqahtani@care.med.sa</a> to send the terms &amp; conditions.</p> <p>Kindly submit Quotations may submitted within [10 ] work days from date of our letter. to National Medical Care Co- Tenders &amp; Contracts analyst MR Khalid alqahtani .</p> <p>If you like to visit the site or have any technical inquiry please coordinate with Mr. Nasser Ashour Abdallah General Services Manager, T/0114933000 EXT / 1404 Email: <a href="mailto:naabdullah@care.med.sa">naabdullah@care.med.sa</a></p>	<p>السادة/ المحترمين</p> <p>إشارة إلى حاجة مستشفى رعاية الرياض ومستشفى رعاية الرطني إلى تقديم خدمة الاعاشة/التغذية للمرضى وطاقم مستشفيات رعاية نأمل تقديم عرض أسعار وفق كراسة الشروط والمستندات التابعة لها.</p> <p>نأمل التنسيق مع الموظف/ خالد القحطاني, هاتف رقم 0114931881 تحويلة 448 البريد الالكتروني: <a href="mailto:Kfalqahtani@care.med.sa">Kfalqahtani@care.med.sa</a> لطلب المستندات.</p> <p>وعليه، نأمل تقديم عرض سعر خلال ( 10 أيام ) عمل من تاريخ خطابنا هذا، لمبنى الشركة الوطنية للرعاية انطبية قسم المنافسات والعقود- الموظف/ خالد القحطاني.</p> <p>في حال طلب زيارة الموقع أو وجود أي استفسارات فنية، نأمل التنسيق مع مدير الخدمات العامة بمستشفى رعاية الرياض الاستاذ/ ناصر عاشور ، رقم الهاتف/ 0114933000 تحويلة / 1404 البريد الالكتروني: <a href="mailto:naabdullah@care.med.sa">naabdullah@care.med.sa</a></p>

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،

مدير العقود والمناقصات

رانيا منصور النقيب

tel هاتف : +966-11-4931881

fax فاكس : +966-11-4931881

info@care.med.sa www.care.med.sa

الرياض 11457 ر.ص.ب 29393 P.O.Box  
المملكة العربية السعودية KSA



الشركة الوطنية للرعاية الطبية